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Abstract (en)
The blade (10) has a blade vane (11), a blade tip (15), a blade root (14) and a platform (12) that is formed between the blade tip and the blade
root. A tie rod (16), a lower blade part (17) and an upper blade part (18) are made of different materials based on the application, where material
properties are adaptable to respective local loads. The dimensions of the tie rod, the upper blade part and the lower blade part are clearly lesser
than the dimension of the blade. The tie rod, the upper blade part and the lower blade part are connected together partly by a form closure.

Abstract (de)
Eine Laufschaufel (10) für eine Gasturbine umfasst ein Schaufelblatt (11), eine Schaufelspitze (15), einen Schaufelfuss (14) und eine zwischen
Schaufelspitze (15) und Schaufelfuss (14) ausgebildete Plattform (12), und ist aus mehreren Einzelteilen (16, 17, 18) zusammengesetzt, deren
Material jeweils dem Einsatzzweck des betreffenden Einzelteils angepasst ist. Bei einer solchen Laufschaufel wird eine vereinfachte Herstellung
dadurch erreicht, dass jedes der Einzelteile (16, 17, 18) von den Abmessungen her deutlich kleiner ist als die zusammengesetzte Laufschaufel (10).
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